





# 滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

## 以優惠價享用午膳套餐 Special lunch menu at special price

優惠價Special price:

港幣 380元 HKs

#### 前菜 Appetizer

三文魚馬賽克配蔬菜 或 經典燒牛肉配韃靼醬 Salmon Mosaic with Vegetables OR Classic Roast Beef with Tartar Sauce

#### 湯 Soup

野菌忌廉湯

Assorted Forest Mushroom Cream Soup

#### 主菜 Main Course(任選一款 Choose 1)

澳洲牛面頰肉配薯蓉、蘑菇和小胡蘿蔔

Australian Beef Cheek on Mashed Potato, Mushroom and Baby Carrot

意大利雲吞配碗豆蘑菇忌廉醬

Tortelloni in Peas and Mushroom Cream Sauce

紙包焗比目魚配雜蔬菜及蘆筍汁

Halibut in Cartoccio with Vegetables and Asparagus Sauce

美國煎豬里脊肉配雜蔬菜及蘋果醬

Pan Fried U.S. Pork Tenderloin with Sautéed Vegetables and Apple Sauce

#### 甜品 Dessert

蛋白霜檸檬撻

Fresh Lemon Meringue Tart

即磨鮮咖啡或茶

Freshly Brewed Coffee or Tea

另加港幣178元享用指定香檳一杯;另加港幣87元享用指定紅或白酒一杯 An additional glass of Gosset, Excellence, Brut, Champagne at HK\$178; An additional glass of select red or white wine at HK\$87

### 1/10/2023 - 31/12/2023

優惠不適用於2023年10月1日、12月22、24、25及31日。優惠只適用於堂食。優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。須另收以一般零售價計算之加一服務費。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is not applicable on 1 October, 22, 24, 25 and 31 December 2023. The offer is for dine-in only. The offer cannot be used in conjunction with any other dining vouchers, special discounts or promotional offers. Subject to 10% service charge, based on the usual retail price. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.